

WEDNESDAY, OCTOBER 29, 1986  
(2)

The Standing Committee on Consumer and Corporate Affairs met at 3:40 o'clock p.m., this day, the Vice-Chairman, Peter Peterson, presiding.

*Members of the Committee present:* Bob Horner, Thérèse Killens, David Orlikow, Peter Peterson, Guy Ricard.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Monique Hébert, Research Officer; Margaret Smith, Research Officer.

Pursuant to the Standing Order 96(2) the Committee commenced consideration of the Packaging and Labelling Act, the regulations regarding hazardous products, and the enforcement of the metric policy.

Monique Hébert made a presentation and answered questions.

The Committee proceeded to discuss its future business.

At 4:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Richard Chevrier

*Clerk of the Committee*

LE MERCREDI 29 OCTOBRE 1986  
(2)

Le Comité permanent de la consommation et des corporations se réunit, aujourd'hui à 15 h 40, sous la présidence de Peter Peterson, (*vice-président*).

*Membres du Comité présents:* Bob Horner, Thérèse Killens, David Orlikow, Peter Peterson, Guy Ricard.

*Aussi présentes: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Monique Hébert, attachée de recherche; Margaret Smith, attachée de recherche.

Conformément à l'autorité que lui confère l'article 96(2) du Règlement, le Comité entreprend l'étude de la Loi sur l'emballage et l'étiquetage, de la réglementation sur les produits dangereux et de l'application du système métrique.

Monique Hébert fait un exposé et répond aux questions.

Le Comité détermine ses futurs travaux.

A 16 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

*Le greffier du Comité*

Richard Chevrier